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PROTOKÓŁ NR XXXIII/12 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 31 października 2012 r. o godz. 15 
30 

 w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Jaśliskach. 

 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Szymczakowski, Stanisław Lorenc, 

Teresa Mezglewska, Piotr Mezglewski, Helena Madej, Leszek Madej, Bogusława Gwiżdż, 

Piotr Smoleń, Krzysztof Kostycz, Renata Pelczar, Krzysztof Krok i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska - Ignacy Lorenc, Z-ca Skarbnika - Joanna 

Lipka, zaproszeni goście, przedstawiciele wspólnoty samorządowej oraz sołtysi. 

 Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 Sesję  otworzyła Przewodniczący Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,, Wysoka  Rado, otwieram XXXIII sesję Rady Gminy Jaśliska ''.  

Przywitała wszystkich zebranych i na  podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołała radną  Wiolettę Puchalik. 

 Przewodniczący Rady zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do 

porządku obrad. 

 Wójt Gminy I. Lorenc wnioskował o zmianę polegającą na wprowadzeniu w punkcie 

7 dodatkowego podpunktu: h) uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Jaśliska na 2012 rok. 

 Następnie Przewodniczący Rady B. Gwiżdż wniosek zgłoszony przez Wójta I. Lorenc 

poddała pod głosowanie. 

Rada Gminy  Jaśliska wniosek  przyjęła jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

Przewodniczący Rady odczytała porządek obrad po zmianach. 

Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Raport- Informacja ustna o stanie realizacji zadań oświatowych. 

5. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

6. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

/druk nr 129/; 
b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonych 

                w miejscowości Daliowa, Jaśliska/druk nr 130/; 

c) określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Agencji Nieruchomości 

Rolnych Oddział Terenowy w Rzeszowie /druk nr 131/; 

d) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych /druk nr 132/; 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Jaśliska 

/druk nr 133/; 
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f) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych /druk 

nr 134/; 

g) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok / druk nr 135/,  

h) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok / druk nr 136/. 

8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

9. Rozpatrzenie pisma z dnia 04.10.2012 r. skierowanego do Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

     10.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

     11.  Zamknięcie sesji. 

Następnie porządek obrad po wprowadzonych zmianach B. Gwiżdż poddała pod głosowanie. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy 

 

Do protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Jaśliska  z dnia 17 października 2012 r., nie 

wniesiono uwag.  

Przewodniczący Rady B. Gwiżdż protokół poddała pod głosowanie; w wyniku którego został 

on przyjęty jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

 Wójt Gminy I. Lorenc złożył informację z działalności międzysesyjnej. Informował o: 

 przygotowywaniu umowy na 100% pokrycia środków związanych z przebudową 

ujęcia wody w miejscowości Szklary z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska; 

 przeprowadzonym przetargu na zadanie: ,, Przebudowa wodociągu  w Szklarach''; 

i przygotowaniach dotyczących podpisania umowy z Agencją Nieruchomości Rolnych. 

Wójt informował również, że wszystkie prace, które są kontynuowane postępują raczej 

zgodnie  z harmonogramem. 

 

Ad.4. Raport - Informacja ustna o stanie realizacji zadań oświatowych 

 

 W tym punkcie Dyrektor ZSP w Jaśliskach Adam Dańczak na prośbę Wójta I. Lorenc  

i w jego imieniu przedstawił materiał dotyczący zadań oświatowych w roku szkolnym 

2011/2012 - część  dotyczącą funkcjonowania Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskich.  

 A. Dańczak na wstępie informował, że obowiązek sporządzenia i przedstawienia 

sprawozdania z realizacji zadań oświatowych wynika z art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 7 września 

1991 r. o systemie oświaty. Zadania oświatowe Gminy Jaśliska wynikają w szczególności        

z ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o systemie oświaty oraz z ustawy o karcie 

nauczyciela. Wyjaśnił, że struktura w Gminie Jaśliska jest bardzo prosta. Jest jedna szkoła, 

więc nie ma kłopotów związanych z  kierowaniem, czy nadzorem nad jednostką oświatową. 

Następnie Dyrektor szkoły przedstawił : 

1)  skład Zespołu Szkół Publicznych w Jaśliskach, do którego wchodzą: 

- 2 oddziały przedszkolne, do których uczęszcza 43 dzieci; 
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- szkoła podstawowa - 6 oddziałów, do których uczęszcza 135 dzieci; 

- gimnazjum - 3 oddziały, do których uczęszcza 88 dzieci; 

2)  strukturę zatrudnienia; 

3)  strukturę zatrudnienia ze względu na stopień awansu zawodowego; 

4) wyniki sprawdzianów i egzaminów zewnętrznych uczniów klasy szóstej szkoły 

podstawowej i klasy trzeciej gimnazjum; 

5) najważniejsze osiągnięcia uczniów w konkursach przedmiotowych, artystycznych                

i zawodach sportowych; 

6) informację dotyczącą wręczenia przez Wójta Gminy Jaśliska I. Lorenc dwóch nagród dla 

dwóch uczniów ZSP w Jaśliskich; 

7) informację dotyczącą otrzymania przez uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum             

w Jaśliskach, jak również szkoły ponadgimnazjalnej pomocy o charakterze socjalnym; 

8) informację na temat prowadzonych w szkole dodatkowych zajęć rewalidacyjnych; 

9) realizowane w szkole programy tj.: ,, Szklanka mleka", Owoce w szkole"; 

10) realizowane programy profilaktyczne związane z informowaniem uczniów o skutkach 

uzależniania się od różnych substancji; 

11) realizowany w szkole program indywidualizacji nauczania w klasach I - III ze środków 

pozyskanych  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki; 

12) informację w sprawie organizowanego wypoczynku dla dzieci i młodzieży, którego 

sponsorem było Towarzystwo Przyjaciół Dzieci. 

 Wójt I. Lorenc przedstawił natomiast część ekonomiczną - analizę finansową 

dotyczącą ZSP w Jaśliskach. Przedstawił rozbieżność pomiędzy zatrudnieniem wynikającym 

z arkusza organizacyjnego , a rzeczywistym zatrudnieniem. Wyjaśnił, że: ,,to jest jak gdyby  

ten czynnik, który wywołuje pewne konsekwencje". 

 Zwrócił też uwagę na kwestię dotyczącą zmiany systemu funkcjonowania samorządów 

związaną z tzw. janosikowym.  

Odnośnie wzrostu funkcjonowania szkoły podkreślił, że parametry ekonomiczne są trudne       

i niepokojące. 

 S. Lorenc zwrócił się z pytaniem: czy Wójt i Dyrektor szkoły mają perspektywiczny 

plan ekonomizacji szkoły, czy funkcjonowania, rozwiązania, które by nie pochłaniały takich 

kosztów -  a nie byłyby bolesne?   

 P. Smoleń pytał, co ma głównie wpływ na tak duży wzrost utrzymania szkoły? 

Czy są to materiały energetyczne typu opał i energia, czy jakieś  inne czynniki? 

 Wójt I. Lorenc wyjaśnił, że każdy, kto prowadził, spotkał się z działalnością 

gospodarczą prowadzoną na własny rachunek, wie, że jedynym podstawowym, najgorszym 

kosztem to niestety są koszty pracownicze. Koszty te regenerują wszystko. Informował, że 

otrzymywane wszystkie wyliczenia i subwencje wynikają z arkusza organizacyjnego. 

Natomiast realizacja nie jest taka sama jak arkusz organizacyjny, stąd ta dysproporcja. 

Powiedział, że ratunkiem jest zwiększenie ilości dzieci i urodzeń.  

 

Ad. 5. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy 

 

 Wójt I. Lorenc przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na XXXII sesji 

Rady Gminy Jaśliska. Informację przyjęto bez uwag. 
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Ad. 6.  Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

 Radna T. Mezglewska odnosząc się  do wspomnianej  na posiedzeniu Komisji Stałych 

w dniu 29 października br. sprawy dotyczącej  koszy na odpady komunalne, stwierdziła,         

że przydałyby  się dwa kosze oraz zaproponowała ich usytuowanie. Następnie zwróciła się         

z pytaniem, czy jest już rozstrzygnięty przetarg na odśnieżanie? 

Nawiązując do zniszczonej drogi dojazdowej do stadionu, wyszła z inicjatywą  zaplanowania 

w przyszłym budżecie środków na remont odcinka drogi od mostu w prawo do państwa 

Mezglewskich i jej remontu przy okazji naprawy drogi dojazdowej do boiska sportowego. 

 Radna R. Pelczar pytała, o pojemniki na odpady komunalne, które, jak informowała 

miały być dostarczone do miejscowości Szklar. 

Następnie radna przedstawiła prośbę mieszkańców Szklar , dotyczącej zajęcia przez Wójta 

Gminy Jaśliska  stanowiska odnośnie zabranych  autobusów na trasie Krosno - Jaśliska.  

Informowała, że zostały  im zabrane najdogodniejsze autobusy, którymi mieszkańcy poruszali 

się. 

 Po wyczerpaniu pytań i wniosków  przez radnych, Przewodniczący Rady B. Gwiżdż 

udzieliła głosu p. Józefowi Skomiał.  

 J. Skomiał jako przedstawiciel Klubu Sportowego - jak zaznaczył, nawiązując do 

przygotowywania projektu budżetu na następny rok zapytał, czy zabezpieczone są jakieś  

środki finansowe na rozwój sportu i kultury fizycznej  w przyszłorocznym budżecie? 

Następnie J. Skomiał rozdał radnym obecnym na posiedzeniu harmonogram zapotrzebowania 

Klubu na środki finansowe, ażeby radni zapoznali się z potrzebami Klubu celem 

uwzględnienia, przygotowując budżet na przyszły rok. 

 Więcej pytań nie było 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał 

 

  Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

trybu postępowania o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  oraz zwróciła się z zapytaniem do 

radnych, czy są pytania do projektu uchwały.  

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady poprosiła przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska  o opinię. 

 L. Madej przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego                        

i Środowiska  do w/w projektu uchwały. 

 Następnie B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/143/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
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Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/143/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b)  Następnie B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonych w miejscowości Daliowa, Jaśliska. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska L. Madej 

informował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej położonych w miejscowości Daliowa, Jaśliska zaopiniowany został 

pozytywnie. 

  B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/144/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej położonych      

w miejscowości Daliowa, Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/144/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c)   Dalej Przewodniczący Rady B. Gwiżdż przedstawiła kolejny projekt uchwały              

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Agencji Nieruchomości 

Rolnych Oddział Terenowy w Rzeszowie oraz zwróciła się z zapytaniem do radnych, czy są 

pytania do projektu uchwały. Pytań nie było. 

 Następnie B. Gwiżdż  poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów              

o opinię. 

 T. Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały                

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Agencji Nieruchomości 

Rolnych Oddział Terenowy w Rzeszowie. 

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/145/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji podatkowych dla Agencji 

Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Rzeszowie 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/145/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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d)  B. Gwiżdż  przedstawiła kolejny, zgodnie z porządkiem obrad projekt uchwały            

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

Pytań do projektu uchwały  nie było. 

B. Gwiżdż  poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o opinię. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Mezglewska informowała, że projekt 

uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  

zaopiniowany został pozytywnie. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/146/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/146/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e)  Kolejno B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Jaśliska. 

 H. Madej złożyła wniosek formalny do Przewodniczącego Rady, i zwróciła się             

z prośbą o przegłosowanie, aby odrzucić tą uchwałę i pozostawić podatki tutaj nam 

przedstawione na tych samych warunkach, jakie zostały w tamtym roku.  

 Wójt I. Lorenc zabierając głos zaznaczył, że przy tak szanownym gronie, zwłaszcza 

zaproszonych gości należy uwzględnić pewne rzeczy, które związane są z prowadzeniem 

gminy. Nawiązując do przedstawianych na posiedzeniu Komisji Stałych z dnia 29 

października br. informacji, przypomniał, że  jest to około 400 tyś. zł. dochodów gminy. Z 

tego Klub, już  życzy sobie pieniądze. Prosił, by nie mieć do niego pretensji, gdy sporządzi 

budżet i nie będzie środków na ten cel, bo - jak twierdził -  inaczej budżetu nie zbilansuje. 

Przypomniał radnym, że może zaciągnąć kredyty dzięki uchwale rady, która go do tego 

upoważni, na wszelkie sprawy związane z inwestycjami. Natomiast Gmina nie może 

zaciągnąć żadnego zobowiązania finansowego na tzw. przejedzenie. Wójt I. Lorenc prosił 

wziąć to pod uwagę.  

Dalej wyjaśnił, że  ,,w tym roku nie będziemy mieli podwyżek żadnych - spotka nas taki szok, 

jaki spotkał nas w tamtym roku, gdzie były nowe ustalone stawki przez Ministra Finansów 

odnośnie podatku rolnego". 

Wójt informował, że zaproponowana podwyżka opiewa tylko na inflacji. Jeden rodzaj 

podatku od tzw. dróg został zwiększony. Na tym podatku gmina w tej chwili ma straty           

w kwocie około 80 tyś. zł., którą to kwotę gmina oddaje państwu. 

Następnie Wójt prosił o odrzucenie wniosku złożonego przez radną H. Madej. ,, Ten wniosek 

jest krzywdzący dla gminy" - dodał Wójt. 

 Przewodniczący Rady B. Gwiżdż poddała pod głosowanie wniosek złożony przez      

H. Madej. 
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 Rada Gminy Jaśliska 3 głosami ,,za", przy 7 ,,przeciwnych" i 2 ,, wstrzymujących się " 

wniosek odrzuciła. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały. 

B. Gwiżdż  poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o opinię. 

 T. Mezglewska Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów informowała, że projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Jaśliska zaopiniowany został pozytywnie. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/147/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Jaśliska 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 8 ,,za" przy 4 ,,przeciwnych" / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/147/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

f)  B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych 

stawek podatku od środków transportowych. 

 P. Smoleń nawiązując do przedstawionej uchwały stwierdził, że podwyżki należy 

zrealizować i proponował, aby były na wysokości inflacji. Stwierdził, że 10% podwyżki  

rocznych stawek podatku od środków transportu, to jest trochę za dużo. 

 Wójt I. Lorenc wyjaśnił, że stawki zawarte w uchwale w stosunku ,,do wszystkich 

wkoło" są niższe średnio około od 15 do 20%.  

B. Gwiżdż  poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  o opinię. 

 T. Mezglewska informowała, że Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała  

pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/148/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

 

Uchwałę podjęto większością głosów: 7 ,,za" przy 3 ,,przeciwnych" i 2 ,, wstrzymujących się"       

/ głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/148/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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g)  Następnie B. Gwiżdż przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok po czym prosiła o pytania.  

 T. Mezglewska korzystając z obecności prezesa Klubu Sportowego p. J. Skomiał 

przypomniała, że nie została rozliczona dotacja, która była przeznaczona ze środków 

antyalkoholowych , o której mówiła Z- ca Skarbnika J. Lipka  na posiedzeniu Komisji Stałych 

w dniu 29 października 2012. 

 J. Skomiał zabierając głos w powyższej sprawie informował, że dotacje rozliczane są 

na koniec okresu, kiedy zawarta została umowa. Okres zawarcia umowy kończy się 30 

listopada i do tego dnia  rozliczane są wszystkie dotacje. 

  T. Mezglewska informowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 

2012 rok. 

B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/149/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/149/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

h)  Następnie Przewodniczący Rady  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian          

w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok. 

 Pytań do projektu uchwały nie było. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Mezglewska informowała, że 

przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 

2012 rok zaopiniowany został pozytywnie. 

 B. Gwiżdż odczytała treść  i poddała pod głosowanie projekt 

 

  U C H W A Ł Y  Nr XXXIII/150/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 31 października 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie / głosowało 12 radnych/. 

Uchwała otrzymała Nr XXXIII/150/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Oświadczenia radnych , Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 
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 W punkcie tym S. Lorenc oświadczył, że smutkiem napawa  rozdany obecnym na 

posiedzeniu radnym i sołtysom artykuł pt.: ,,Słony rachunek za śmieci".  

Zwrócił uwagę, że kontener obok cmentarza jest całkowicie zapełniony i nieformalne 

wysypisko śmieci nie jest wywiezione. 

 T. Mezglewska informowała, że kontener jest wywieziony i jest pusty. 

 P. Mezglewski  nawiązując do ostatniego posiedzenia sesji sprzed dwóch tygodni 

oświadczył, że  obecni są przedstawicie Klubu piłkarskiego, na ręce których można złożyć 

dobrowolny datek. Dodał, że byłoby to miłe uhonorowanie wysiłku sportowców, którzy od 

czasu ostatniego zebrania, wygrali 4 mecze, z 12 miejsca przeszli na miejsce 5. 

 Więcej oświadczeń nie było. 

 

Ad.9. Rozpatrzenie pisma z dnia 04.10.2012 r. skierowanego do Przewodniczącego Rady 

Gminy 

 

 Przewodniczący Rady Gminy B. Gwiżdż zwróciła się z prośbą  do K. Krok 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zajęcie stanowiska w sprawie.  

 K. Krok zabierając głos, informował, że Komisja Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 

29 października w składzie: K. Krok - przewodniczący komisji i W. Puchalik - członek 

komisji rozpatrywała pismo złożone do pani Przewodniczącej przez pana Bolesława 

Magierowskiego. Następnie przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie 

dotyczącej nieprawidłowości w pozyskaniu drewna tartacznego ,, z lasu wiejskiego " 

położonego w Daliowej, zawartych w piśmie z dnia 4 października 2012 r. skierowanym do 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad. 10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

 W punkcie odpowiedzi na zapytania i wnioski Wójt Gminy I. Lorenc obiecał, że 

wszystkie wnioski wprowadzi w życie, tak, aby wszyscy byli zadowoleni. 

 B. Gwiżdż na zakończenie prosiła przewodniczących  poszczególnych komisji              

o przygotowanie planów pracy na przyszły rok. 

 

Ad. 11. Zamknięcie sesji  

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XXXIII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 16
45

.   

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan                                          
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